
Mykingvegen 

 

Årsmelding for 2014 
Styret har bestått av: André Høva (styreleder), Ingeborg Woll (kasserer), Nils Gudbrandsplass 
(sekretær), Eyvind Gudbrandsrud (styremedlem) og Stein Eikeland (styremedlem) 

Møter 
Det har vært 2 styremøter i perioden etter årsmøtet i 2014. Styret har samarbeidet ved hjelp 
av e‐post og telefonkontakt utenom styremøtene.  

Sommervedlikehold 
Større utbedringsarbeider sommeren 2014 er utført i tråd med vedtatt arbeidsplan: 

• Strekningen Myking‐Gønhovd: Det er utført grøfterensk og kantrensk på hele 
strekningen etter behov. Det er lagt ei ny 600 mm stikkrenne ved Raubekk, ei ny 500 mm 
og ei ny 300 mm i myrdraget etter Raubekk, ny renne ved avkjøringa til Brusletten‐feltet 
og ny renne ved Mohaugen. Et lavt og bæresvakt parti i myra innom Ranten er hevet 
med forsterka bærelag. Lengre partier av strekningen er gruset med 0‐20mm subbus. 
Grusing øst for Myking er ikke utført i 2014 etter behovsvurdering. 

• Bomstasjonen ved Rukke: Telekabel er lagt i jord. Ny sokkel for betalingsterminalen er 
støpt, nye skilt er innkjøpt og montert.  

Løpende vedlikehold: 

På parkeringsplassen ved Torget på Grønhovd er jord fjernet og erstattet med subbus. 

Den grusdekte delen av vegen ble salta med saltmengde etter norm når det ble vurdert som 
nødvendig. Behovet for salting er størst på strekningen mellom Enan og Myking på grunn av 
oppbyggingen av bærelaget og trafikkmengden. 

Det er gjennomført løpende vedlikehold av vegen med høvling og reparasjoner av toppdekket etter 
behov. Ei ødelagt stikkrenne heimom Myking ble skifta ut på forsommeren. 

Vintervedlikehold 
Den 3‐årige avtalen med entreprenør om vintervedlikehold fortsatte i vinter på 3. året. 
Avtalen omfatter alt vintervedlikehold med fast månedspris på brøyting fra medio oktober til 
1. mai. Øvrig arbeid betales etter timepris. Denne avtalen sikrer at vegen får utført brøyting, 
strøing og høvling når det er behov. 



Det er leid inn mannskap med eget tineaggregat til nødvendig tining av stikkrenner. 
Mykingvegen har også et eget tineapparat som kan brukes ved større tinearbeider eller i 
nødsfall. Faste varmekabler brukes for å holde mange av de viktigste stikkrennene åpne.   

Betalingsløsninger    
Ny, kortbasert betalingsterminal ble tatt i bruk i januar 2013. Driften av betalingsterminalen har stort 
sett gått greit også dette året. Feilretting og regelmessig tilsyn utføres av styreleder. Etter 
ferdigstillelse av området ved betalingsterminalen med nye skilter har vi også hatt en SMS‐basert 
betalingsløsning i drift i samarbeid med Easypark. SMS‐løsningen er tenkt som et supplement til den 
kortbaserte løsningen. Så langt er vurderingen at SMS‐løsningen dekker et behov, men brorparten av 
betalingene gjøres med kort. Styret har også en avtale om salg av tilleggsårskort med Myking kolonial 
og vi selger årskort direkte til en del lokale firmaer (entreprenører, håndverkere).  

Inntektene fra ikke‐medlemmer i veglaget i 2014 ble 219 953 kr. 

Dette vurderes som et svært bra resultat sett i forhold til at det sendes ut over 1000 årskort til 
medlemmene i veglaget slik at disse ikke betaler bomavgift lengre.  

Bomkontroll 

Styret oppnevnte ei bomkontrollgruppe på 3 medlemmer under årsmøtet i 2014. Formålet var at 
bomkontrollgruppa skulle foreta kontroll av kjøretøyer for betalt vegavgift på Mykingvegen på vegne 
av styret. Bomkontrollgruppa ble innkalt til det første styremøtet etter årsmøtet i 2014 da styret 
skulle fastsette en arbeidsordning for gjennomføring av bomkontroller. 2 av medlemmene i 
bomkontrollgruppa har deltatt på styremøtet og i bomkontroll. Det ble gjennomført 2 bomkontroller 
høsten 2014 og resultatene fra kontrollene er protokollført. Det generelle inntrykket etter 
bomkontrollene er at de langt fleste brukerne av Mykingvegen betaler vegavgift. I forhold til enkelte 
brukergrupper har bomkontrollene medført en ny forståelse for hvem som er betalingspliktige. 

Økonomi 
Med grunnlag i de nye vedtektene fra 2012 har Mykingvegen nå et inntektsgrunnlag som gir grunnlag 
for forsvarlig drift og vedlikehold av vegen. Muligheten for fondsavsetning som er tatt inn i de nye 
vedtektene, medfører at også relativt store utbedringsarbeider (som arbeidene gjennom Myking i 
2013) kan utføres uten låneopptak eller utligninger.  Dette medfører at det er mulig å holde 
medlemmenes årsavgift på et stabilt og forutsigbart nivå fra år til år. Det bygges noen nye hytter i 
området hvert år. Dette medfører at antall andeler øker og årsavgift pr. andel går ned for hvert år så 
lenge samlet årsavgift holdes uendret. 

Styret ser det som viktig å ha oppdaterte og fleksible betalingsløsninger for brukere av vegen som 
ikke er medlemmer i veglaget. SMS‐basert betalingsløsning og salg av ukeskort er nye alternativer 
som ble tatt i bruk i 2014.  

Det er betalt andel av bominntektene til Skålsrudstølvegen og Brusetvegen i samsvar med vedtak på 
årsmøtet i 2013 .  



Honorar til styrets medlemmer er utbetalt i henhold til vedtak i årsmøtet i 2014. 

 

Vedlikehold av medlemsregisteret 

Vedlikehold av medlemsregisteret med adresseendringer, eierskifter og nye medlemmer er svært 
vesentlig for å sikre inntektsgrunnlaget i vegen og for å sikre at alle eiere av eiendommer betaler sin 
rettmessige andel til vegfellesskapet.  Antall endringer i medlemsregisteret har ligget på ca. 50 årlig 
de 3 siste åra.  Dette tilsvarer nesten 10 % av medlemsmassen i vegen. Vedtektene pålegger 
medlemmene å melde fra om endringer. Manglende endringsmeldinger fra medlemmer påfører 
vegfellesskapet vesentlige merkostnader til oppsporing av nye adresser/eiere og utsending av nye 
fakturaer. 

Nesbyen 07.03.2015                                         

For styret i Mykingvegen :  André Høva, styreleder 


